anatomie.

Co je příští týden? Příští týden jsou pitvy (dissections).

číst, čtu: I read
chtít, chci: I want

Babička / Babičku vaří knedlíky.
Babička vaří knedlíky. Grandma prepares dumplings.
Babičku vaří knedlíky. = Dumplings prepare grandma.

Petr / fotbal.
Petr rád hraje fotbal.
Petr rád se dívá na fotbal.
Petr má rád fotbal.
Petra má ráda fotbal.
Petra a David mají rádi fotbal.
Karel __rád_ studuje?

(vy) ____________ poker.
1. plural: Vy máte rádi poker. (to a group of people)
2. singular = formaly:
a. Máte rád poker. (to a man)
b. Máte ráda poker. (to a woman)
when 							Co děláte, když…?
1. Kdy? = question.				Když = conjunction
a. Kdy snídáte?				Když snídám, čtu Facebook.
b. Kdy vstáváte?				Když vstávám, čistím si zuby. (brush teeth)			
c. Kdy studujete?			Když studuju, spím.
d. Kdy cestujete?			Když cestuju, lyžuju.
e. Kdy obědváte?			Když obědváte, jenom (only, just) jím.
f. Kdy pracujete?
g. Kdy snídáte?
h. Kdy nakupujete?
i. Kdy cestujete?
j. Kdy odpočíváte?
k. Kdy tancujete?
i. Tancuju tango, tancuju polku.
l. Kdy večeříte?
m. Kdy jedete do kampusu?
n. Kdy pijete pivo?
o. Kdy se díváte na film?
· Co si dáte?
· Dám si pivo.
· Kdo chce pivo?
· Já a já a já a já a já taky.
· Jaké pivo? Máme desítku (10° – 3,5 % alkohol) a dvanáctku (12° – 4–4,3 % alkohol).
· Máte víno?
· Ne.
· Máte něco speciálního? (something special)
· Ne.
· OK.
· Máte něco k jídlu?
· Ano.
· Co máte?
· Máme čipsy, arašídy (peanuts), utopenec (drowned man) nebo nakládaný hermelín a ještě máme tvarůžky (<tvaroh). A to je všechno.
· Vaříte?
· Ne.
· Já nechci pivo, dám si minerálku.
· Nemáme.
· … jíme / pijeme…
· Ještě něco?
· Ne. Zaplatím.
· Super. 50 korun za pivo. Máte drobné?
· Chcete drobné?
· Nashledanou.

Můj bratr nepije alkohol. > Kdo nepije alkohol? – Můj bratr.
Alkohol nepije můj bratr.
Petra má ráda mého bratra.	Petra likes my brother
Mého bratra má ráda Petra.	It is Petra who likes my brother (and not Eva).

Mého bratra nepije alkohol. Alcohol does not drink my brother.

Sestra má dobrého kamaráda. Sister has a good friend.
Sestru má dobrý kamarád. Good friend has a sister.

Aleš > Mám rád Aleše.
Martin > Mám rád Martina.

Rádi pracujete? Do you like to work (group)?
Rád pracujete? Do you like to work (formaly to a man)?
Ráda pracujete? Do you like to work (formaly to a woman)?

Andrej rád fotografuje. (fotografovat)
Andrej má rád fotku. (picture)

číst > čtete dobrou knihu
psát, píšu > píšeme
[bookmark: _GoBack]organizovat > organizuješ kvalitní program











Co rád/a snídáš?
Co nerad/a snídáš?
Co rád/a obědváš?
Co nerad/a obědváš?
Co nejí vegetarián?
Co vidíš, když jedeš do školy?
Připravuješ (you prepare) oběd, co musíš kupovat?
Jakou zeleninu máš rád/a?
Jaké ovoce máš rád/a?
Co potřebuješ každý den?
Jakého sportovce máš rád/a?
Jakou hudbu máš rád/a?

